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Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem tud a rendszer igazolást adni a rendszeres véradók részére?" címmel
a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani

dr Horváth Ágnes
egészségügyi miniszternek .

Tisztelt Miniszter Asszony!

Választókerületemből többen (Szántó Ernő Villányból írásban is) megkerestek azzal a
problémával, hogy évtizedek óta rendszeresen adnak vért . Amikor a mindenféle egészségügyi
díjfizetés alóli mentességet biztosító legalább 30-szoros véradásról igazolást kérnek, erről
nem kapnak. Nem teljes körű a nyilvántartás .

Milyen intézkedést tervez a tárca a gondolom nem csak az Ormánságra jellemző
probléma megoldására?

Várom megtisztelő válaszát .
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